



**Protokoll fört vid styrelsemöte
Kungsbacka ridklubb 849400–2533, 22:e april 2025**

Närvarande:

Judith Pettersson
Johan Gertsson
Elinor Filipsson
Anna Karin Anckar
Lollo Paris
Ulrika Strandberg
Frida Norstedt
Therese Törnell
Anna Ek
Viktoria Eriksson
Marcus Dagnelid

Ej Närvarande:

Linda Brynå
Stina Bäckerstam
Wilma Wallöf

- § 1 Ordförande förklarar mötet öppnat.
- § 2 Till att föra dagens protokoll utses Therese Törnell
- § 3 Mötet godkände den i förväg utsända dagordningen.
- § 4 Val av justerare att jämte ordförande att justera dagens protokoll - Ulrika Strandberg.
- § 5 Föregående mötesprotokoll.
Logglistan skickade ut av Judith inför mötet, Vet vi något om Xenophone? Inget svar, vi behöver information om Xenophones varaktighet/tillgång. LL ringer och pratar med ansvarig. Omvärldsbevakning är gjord och det fanns många olika alternativ. Beslut togs om att erbjuda betald medlemsavgift för alla anställda på KRK.
- § 6 Kuse – ingen information från Kuse som inte var närvarande på mötet.
- § 7 Ekonomi. Ridavgifterna ligger lägre än budgeterat (97% beläggning budgeterat. nu har vi 96%) Hästförsäkringar är ett frågetecken LL stämmer av med Agria. Följa upp höbudgeten som varit högre än vanligt. Inställda aktiviteter, Ridlägren blev inställda - blev Påskhoppet i stället, samt öppen banan och privatlektioner. Louise återkopplar avseende resultatpåverkan gällande justerade aktiviteter under påsklovet.
- § 8 Arbetsgrupper 2025, Tävling – Ulrika & Frida, Ridskola – Linda, Elinor, It – Johan, Sponsorer- Anna-Karin, Sekreterare - Therese, Kuse – Wilma och Stina, Café - Marcus

It - har lösningar för ljudet som är dåligt på framhoppningen i DS-hallen, lösningar på hur vi förvarar och arkiverar på servrar inför framtiden

- § 9 Verksamhetsrapport
- Personal ska på studiebesök till Eco Stables 26/4 kl.14.00 för att se hur det fungerar. Personalen hade ett teams möte idag 22/4 - ny produkt som tillsammans med halmpellets innebär att man inte behöver mocka – snabb förruttelse.
- Hästar - Nya hästarna har börjat landa och ska börja jobbas med nästa vecka
 - Tävlingar – går bra bättre än för många andra klubbar. Qr-kod för utvärdering/feedback av tävlingar tas fram. Anna kikar på system för att kunna boka öppen bana. (Boka.se, VP forms)
 - Personalen önskar vidareutbildningar
- § 10 Möte med kommunen - 9 april, möte med alla ridklubbar i kommunen. Johan & Louise deltog på mötet. Vi har en bra dialog med kommunen. Nästa möte är den 21/5
- § 11 Arbetsmiljö – Incidenter och säkerhetsrutiner. Det är gjort en handlingsplan för incidenter och uppdaterat en sjukväska med filter osv.
- § 12 Cafe´ - Toastjörn är inhandlat. Vissa dagar är bättre än andra (lördagar sticker ut som en bättre dag)
- § 13 Johans uteboxar – fått erbjudande om att sälja dom alternativ hyra – kontrakt skrivs
- § 14 Kameror på anläggningen – se över tillstånd, och ta fram mer information om var och hur vi ska använda videoövervakningen samt kostnader för detta innan beslut tas.
- § 15 Medlemsavgift fakturering av denna? Anna-Karin tar fram ett utkast till "faktura/betalningsbrev" till medlemmar som inte är ridskoleelever eller licensierade ryttare.
- § 16 Cafe´ - ny lösning för betalningar? Zettle nytt betalsystem, mer för pengarna, smidigt och enkelt. Innan beslut tas behöver bokföringen stämmas av med MB och jämföras med nuvarande lösning.
- § 17 Kontinuitets/krisplan – Johan och Lollo tar fram en plan som ska presenteras för Kungsbackakommun. Klar till mötet 21/5.
- § 18 Medarbetarundersökning – Bra reflektioner från personalen. Vi fortsätter med kontinuerliga undersökningar med uppföljning.
- § 19 Hästvägar i Halland – samarbete för att utnyttja ridslingorna. Beslut om detta tas senare och säkerhetsaspekten för verksamheten måste beaktas.
- § 20 Övriga Frågor Polisregister – har alla lämnat in?
- § 22 Nästa möte blir 13/5 kl. 18:00 på KRK

